


Przed wyjazdem i rozpoczęciem stażu w 
Wielkiej Brytanii każdy z uczestników 
projektu musiał odbyd szkolenie 
językowo –kulturowo - pedagogiczne, 
które trwało od grudnia 2012 roku do 
początku marca 2013 roku. W tym czasie 
uczestnicy ciężko pracowali na zajęciach 
pozalekcyjnych w celu zdobycia nowych 
doświadczeo zawodowych.



Staż w Londynie czas 

zacząć

Po trudach podróży i 
zakwaterowaniu u rodzin 
rozpoczęliśmy kurs w biurze 
rachunkowym w Londynie  



Kurs księgowości komputerowej

Przez dwa tygodnie podczas kursu 
przygotowywaliśmy się do 
rozpoczęcia tygodniowych praktyk 
w biurach rachunkowych Londynu



Kurs księgowości komputerowej

Podczas kursu księgowości 
komputerowej nauczyliśmy się: 
tworzyć dowody księgowe, bilans 
handlowy, rachunek zysków i strat 
oraz zakładać konta bankowe 
klientom.

Na komputerach głównie 
pracowaliśmy w programie „Sage 
50”, gdzie wprowadzaliśmy dane 

o klientach, ich wydatkach                    
i przychodach. Na zakończenie 
kursu każdy zdawał egzamin  z 
programu „Sage 50”.



Podczas stażu w firmie rachunkowej, głownie 
wykonywaliśmy następujące zadania: sporządzaliśmy 
sprawozdania finansowe,  zakładaliśmy konta klientom 
oraz wyliczaliśmy stawkę VAT. Najwięcej czasu zajęło 
nam wprowadzanie danych z faktur do programu 
Microsoft Exel. Na stażu w tej firmie zobaczyliśmy jak 
wygląda prawdziwa praca  w londyńskim biurze 
rachunkowym.



A po ciężkiej 

pracy…

W wolnym czasie 
chodziliśmy do parku, na 
zakupy oraz na kręgle 











Wartownik królewski





Londyńskie muzea

W Londynie jest bardzo dużo 
muzeów, w związku z tym nie 
mogliśmy zwiedzić wszystkich, 
gdyż nie było na to czasu. 
Podczas jednej z wycieczek 
odwiedziliśmy Galerię Narodową 
z dziełami wielkich malarzy 
świata, Muzeum Techniki i 
Nauki, w którym można było  
znaleźć nietypowe rzeczy oraz 
Muzeum Figur Woskowych.  



Trzy tygodnie w Londynie były niesamowite. Podczas 
tego okresu bardzo dużo zwiedziłem, jak i sporo się 

nauczyłem. Jedynie na wycieczce w Walii pogoda nie 
dopisała, ale poza tym było super. Kontakt z odmienną 
kulturą oraz nowymi ludźmi pozwolił mi podszlifować 

angielski. Wraz z przyjaciółmi większość wolnego 
czasu poświęcaliśmy głównie na zwiedzanie Londynu 

oraz na odpoczynek w miłym gronie. Ogólnie to bardzo 
mi się podobało i gdybym miał okazję jeszcze raz 

pojechać na taki wyjazd to z pewnością zrobiłbym to.



Moim zdaniem warto brad udział w projektach unijnych, 
gdyż dzięki nim można poszerzyd swoją wiedzę, zdobyd 
nowe doświadczenia oraz poznad kulturę i obyczaje 
innych krajów. W większości szkół powinny byd 
organizowane takie projekty, gdyż to pozwala „rozwinąd 
skrzydła” młodzieży i zapewnia lepszy start w ich 
dorosłe życie.
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